
 

1 
 

Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
LEDEN 2022 

 
 

 
Termín jednání:  ČTVRTEK 27.1.2022 
 
Místo : Retro Cafe Jihlava 
 Znojemská 58 
 
 
Začátek jednání:  18:00 
  
Konec jednání:  19:40 
 
Přítomni: Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Roman Komenda, Jiří Tlustý – on-line, Petr 

Jindra – on-line 
 
Omluven: Kamil Vraspír 
 
Sekretáři: Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
 

 

Navržený program jednání:    bod vede 

 1)  Úvod a schválení programu jednání   Dolejš 

 2)  Jmenování Ověřovatele zápisu   Dolejš 

 3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů   Dolejš 

         4)  Informace z jednání hejtmanů   Dolejš, Pazderník 

 5) Zpráva o čerpání rozpočtu   Dufková 

 6) Rozvojové projekty   Matyáš, Dufková 

 7)  Informace jednotlivých komisí     předsedové komisí 
 LK; KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK       

 8) KCTM Vysočina a Jižní Čechy    Pazderník, Dolejš 
  9) Ostatní 

  - odměny pro dětské soutěže + poháry   
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV. Následně 
VV schválil předložený program jednání.  
               

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Michala Pazderníka ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

Z minulého jednání nevyplynuly pro členy RVV ani pro sekretáře žádné úkoly. 

 

4) INFORMACE Z JEDNÁNÍ HEJTMANŮ 

Hejtmané informovali přítomné o neuskutečnění akce z důvodu covidových opatření. Nový termín je stanoven na 
celodenní páteční jednání dne 25. 2. 2022. Hejtmané a manažer regionu Jiří Matyáš představili připravenou 
prezentaci, která byla v termínu odevzdána. Hlavní téma prezentace „Hlavně se z toho nezbláznit“ – pomoc a 
podpora klubům s udržitelností týmů, sdílení informací, podpora networkingu mezi oddíly apod. 

 

5) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU 

Petra Dufková připravila pro jednání RVV zprávu o podrobném konečném čerpání regionálního rozpočtu 2021 a 
pohovořila o jednotlivých položkách. 

 

RVV vzal zprávu o čerpání rozpočtu 2021 na vědomí. 

 

V rámci bodu dále pohovořil Jiří Matyáš o chystané úpravě nového rozpočtu, kterou RVV bude probírat na příštím 
jednání. 
 

6) ROZVOJOVÉ PROJEKTY 

Mezi přítomnými členy proběhla široká diskuse o chystaném regionálním projektu „Šetři svůj zrak“ – povinné brýle 
pro děti. 
 

7) INFORMACE JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ 
LK – Jiří Tlustý informoval RVV o práci LK, byl předložen podrobný písemný materiál, který informoval 
o uskutečněných jednáních LK. Členové RVV diskutovali o průběhu schůzky se zástupci oddílů, která proběhla 
před zahájením RVV. LK se pokusí připomínky k organizaci soutěží zapracovat. 
 

KRD – Michal Pazderník a Jiří Matyáš podali informace o trvajících covidových potížích s nominacemi rozhodčích. 
V lednu byly vypsány 3 webináře pro licenci „E“, 1 zrušen z důvodu nízkého zájmu. V týdnu od 14.2.2022 
proběhne kompletní série vzdělávacích seminářů pro rozhodčí licence „E“, 2 z nich povede školitel Jan Dušek. 
V závěru února proběhne vzdělávací seminář pro rozhodčí licence „D“ Aplikace pravidel, který povede supervizor 
KVaPL regionu Václav Patera. V březnu–dubnu budou vypsány další webináře pro rozhodčí licence C, D. Do 
června by mělo také proběhnout postupové školení z licence „D“ na „C“.  Jiří Matyáš hovořil o zpoždění 
bezhotovostních výplat odměn rozhodčím z některých klubů. Při dalších prohřešcích bude KRD žádat LK 
o udělení pokuty za neplnění pořadatelských povinností dle platné legislativy ČF.  

 

DK – bez jednání, ale ve spolupráci s KRD je potřeba upozornit rozhodčí na postup při kontrole hráčů. 
 

KMM – Petr Jindra informoval RVV o vyhlášených termínech setkání výběrů. Hovořilo se také o ODM, která 
proběhne v Olomouci 26.–30.6.2022. Kraj Vysočina pořádá 2.2.2022 telekonferenční jednání na toto téma. 
Tréninky krajských výběrů budou zahájeny na přelomu února a března – prodlení z důvodu COVID opatření a 
jarních prázdnin. 
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KRR – Lukáš Dolejš informoval o podané žádosti na Jihočeský krajský úřad – na reprezentaci. 
 

KŽF – Roman Komenda informoval o uskutečněném jednání komise a o chystaném webináři, který je posunutý 
na 15.2.2022. 

 

8) MLÁDEŽNICKÉ PROJEKTY, KCTM Vysočina a Jižní Čechy 

 

Michal Pazderník informoval RVV o krocích vedoucích ke konečnému převodu statutárního zástupce Florbalu 
Vysočina, ke dni jednání RVV nabylo rozhodnutí o zápisu nového statutárního zástupce právní moci. Dále se 
hovořilo o připravované žádosti na KÚ Vysočina – KCTM Florbal a o závěrečné zprávě a vyúčtování této krajské 
dotace. 

 

Mládežnické turnaje: 

Vysočina – v lednu uspořádána krajská kola ČEPS cupu dívek a Subterry cupu dívek i hochů. Poslední okresní 
turnaj a následný krajský turnaj Čeps cup hoši byl bohužel z covidových opatření přesunut do února. 

Jižní Čechy – v lednu uspořádána krajská kola ČEPS cupu hochů a Subterry cupu dívek. Krajská kola turnaje 
ČEPS cupu dívek a Subterry cupu hochů proběhnou v měsíci únoru. 

 

9) OSTATNÍ 
- odměny pro dětské soutěže + poháry   

Mezi členy proběhla krátká diskuse o způsobu odměňování dětí. 

 

Úkol 01/2022 1: Zjistit počty dětí na soupiskách jednotlivých oddílů pro odměny. 

     Termín: 4.2.2022 

               Zodpovídají: Petra Dufková 

 

- Účast hostů na jednání RVV 

24.3.2022     Jihlava     Lukáš Laštovička, koordinátor nesoutěžního úseku 

21.4.2022     Tábor       Daniel Novák, prezident ČF 

 

 
Jednání ukončeno ve 19:40. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Michal Pazderník, jmenovaný ověřovatel 


